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Prachatický integrovaný záchranný systém
brzdí nedostatek peněz
Výstavbu areálu integrovaného
záchranného systému v Prachaticích, který měl začít sloužit na
podzim, brzdí nedostatek financí. Hasiči již část užívají, ale k
dokončení pracoviště rychlé záchranné služby chybí 17,2 miliónu
korun, které ministerstvo zdravotnictví nezahrnulo do svého
letošního rozpočtu. Prachatický okresní úřad podle přednosty
Karla Škáchy resort zdravotnictví loni o peníze včas požádal.
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"Stavba, dokončená asi ze 75 procent, se nyní díky vstřícnému
přístupu dodavatelské firmy nezastaví, ale přechází do útlumového
režimu. Ten může trvat zhruba měsíc a v něm by ministerstvo
zdravotnictví mělo o financování rozhodnout. V opačném případě
budeme nuceni nedokončené stavby zakonzervovat," řekl ČTK po
dnešním kontrolním dnu ředitel prachatického hasičského
záchranného sboru Vladislav Ženíšek.
Zastavení stavby by podle něj neměly zúčastněné subjekty
připustit. "Nejen proto, že integrovaný záchranný systém nebude
fungovat. Ale navíc, bohužel, vzniknou státu další dluhy, ať již
nedokončením stavby v termínu, placením penále či případným
prodloužením výstavby i do příštího roku," uvedl.
Záměr na zřízení prachatického integrovaného záchranného
systému za více než 65 miliónů korun vznikl v roce 1999, kdy
okresní úřad uvolnil ze svého rozpočtu 18 miliónů a město
Prachatice 1,5 miliónu korun. V následujících letech práce
financovaly ministerstvo vnitra a resort zdravotnictví loni
přislíbil chybějících více než 17 miliónů.
"Za účasti zástupců Jihočeského kraje vedeme s ministerstvem
zdravotnictví intenzívní jednání a snažíme se potřebné prostředky
zajistit. Jsem optimista. Pokud peníze nedostaneme, hrozí, že
celý systém se bude muset odsunout, protože bez dokončení prostor
pro záchrannou službu bude nefunkční," řekl dnes ČTK okresní
přednosta Škácha.
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